
Notulen Algemene Ledenvergadering  25 augustus 2022 

Opening. 

Voorzitter Tom van Schaik opent even na acht uur de vergadering met een warm welkom. Het is een 

tijd geleden dat de ledenvergadering heeft plaatsgevonden in verband met Corona. Het ledenaantal 

is op dit moment 47. Bij de laatst gespeelde clubkampioenschappen waren Rudolf Grundmann en 

Joke Mulder de kampioenen. In de wekelijkse competitie waren dit Robin Angenent en Astrid 

Verkleij. 

Ingekomen stukken. 

• Ruud Epping geeft aan dat er alleen KvK stukken zijn binnengekomen. Deze zijn met het 

bestuur besproken en zijn akkoord. 

Notulen vorige ledenvergadering. 

Er waren geen vragen over de notulen van de ledenvergadering van 27-05-2019. Deze zijn dus bij 

deze goedgekeurd. 

Er volgt een vraag van Gijs of de handicap naar een onbeperkte kan omdat het seizoen dan 

spannender wordt. Het bestuur geeft aan dit mee te nemen in de eerstvolgende vergadering. De 

blindscore van 120 zal wel gewoon blijven bestaan. Na deze discussie meldt Tom gelijk ook dat de 

contributie voor komend jaar gelijk zal blijven. 

Financieel verslag. 

De penningmeester Ruud Epping presenteerde het financiële verslag en de begroting voor komend 

seizoen. Ruud geeft aan dat het een dubbel boekjaar is in verband met Corona. Er is een verlies 

gemaakt dit jaar vanwege het lustrumfeest. Dit is voor alle leden duidelijk en voor de rest zijn er dan 

ook geen vragen. 

Kascontrole. 

De inhoud van de kas is in verband met Corona niet veranderd, de controle wordt doorgeschoven 

naar volgend jaar. 

Verkiezing Kascontrole. 

Voor aankomend jaar zal de kascontrole commissie bestaan uit Gijs Haasnoot en Jannie Grundmann. 

Verkiezing Bestuursleden. 

Er zijn geen aanmeldingen ontvangen van leden die willen toetreden in het bestuur. Het bestuur zal 

dit jaar ongewijzigd blijven. Tom van Schaik als voorzitter, Rudolf Grundmann als secretaris en Ruud 

Epping als penningmeester. Johan van de End blijft aan als spelleiding, maar maakt geen deel uit van 

het bestuur.  

 

 



Verkiezing Toernooicommissie. 

Ook voor de toernooicommissie zijn er geen aanmeldingen binnen gekomen. Er zijn dus geen 

wijzigingen in de toernooicommissie, deze blijft bestaan uit Yolanda Koene, Hans Beukers en Tom 

van Schaik. 

Er volgt hier een discussie over het tijdstip van de finale clubkampioenschappen. Deze zal 

plaatsvinden op de zaterdag, maar kan in de middag of op de avond. Het bestuur zal inventariseren 

en hier een beslissing in nemen. Yolanda vraagt ook om input voor leuke ideeën met de toernooien. 

Als er wordt gezeurd op de spelletjes dan wordt je vanaf nu lid van de toernooicommissie!! 

Lustrumfeest WBV 45 + 2 jaar. 

Door het bestuur wordt aangegeven dat het lustrumfeest op 8 oktober 2022 zal plaatsvinden in de 

Willemshoeve in Woerden. Kaarten zullen vanaf heden te verkrijgen zijn bij het bestuur. Wim 

Overbeek wordt hartelijk bedankt voor het ontwerpen van de mooie kaarten. Het inschrijfgeld van 

de kaarten zal worden gebruikt om dinerbonnen aan te kopen welke worden verloot op de 

feestavond. Ook wordt hier gemeld dat de nieuwjaarsborrel op 8 januari 2023 zal plaatsvinden. 

Rondvraag. 

Peter Appeldoorn vraagt of het gooien met 5 leden waarbij de 4 beste scores tellen weer kan worden 
ingevoerd. Het bestuur meld dat er nu maar weinig teams zijn die dit kunnen. Ook zal de speeltijd 
hierdoor langer worden wat niet gewenst is. Yolanda Koene meld dat als er meer leden zijn dit 
misschien volgend jaar te bespreken is. Er volgt een discussie over hoe we meer leden kunnen krijgen, 
er volgen opties als advertenties, buren vragen en bedrijfsbowlen. Chris geeft aan dat een interview 
met de Woerdense Courant misschien ook een optie is. Voor dat de vergadering wordt afgesloten 
wordt er nog een minuut stilte in acht genomen voor de leden die de afgelopen 2 jaar zijn overleden. 
Dit waren Wim Wijma, Ger van de Hoeven en Rob Damman. 

Einde vergadering 20.25 


